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Notulen vergadering van het Algemeen Bestuur   

Datum: 17 mei 2023  

 

Aanwezig:    

de heer R. Berkhout     gemeente Haarlem (plv.vz) 

de heer S. Dinjens   gemeente Velsen  

mevrouw A. Zalinyan   gemeente Heemskerk  

de heer J. Schalkwijk   gemeente Wormerland 

de heer M. Hendriks   gemeente Zandvoort 

de heer M. Hegger    gemeente Purmerend 

mevrouw A. Grummel   gemeente Heemstede 

de heer H. Wijkhuisen   gemeente Bloemendaal 

mevrouw J. van Boeijen  gemeente Landsmeer 

de heer K. Schilder   gemeente Edam-Volendam 

mevrouw R. Dral    gemeente Oostzaan  

de heer J. Schouten   gemeente Uitgeest  

mevrouw A. v/d Weijenberg  gemeente Waterland 

directeur                        Omgevingsdienst IJmond 

bestuursondersteuner   Omgevingsdienst IJmond 

Afwezig:  

mevrouw B. van den Berg  gemeente Beverwijk  

de heer J. Olthof   provincie Noord-Holland 

 

 

01.           Opening, mededelingen en vaststellen agenda  

De heer Berkhout opent de vergadering van het Algemeen Bestuur en heet de aanwezigen welkom. 

Een speciaal welkom aan de heer Zandhuis die deze vergadering voor het eerst bijwoont. 

Afmelding ontvangen van mevrouw Van den Berg en de heer Olthof. Door afwezigheid van 

mevrouw Van den Berg, treedt de heer Berkhout in deze vergadering op als plaatsvervangend 

voorzitter. De heer Olthof heeft een schriftelijke reactie gegeven op de agendapunten die 

voorleggen en deze zal ter vergadering worden meegenomen. De directeur is door ziekte afwezig 

bij wat voor hem zijn laatste AB vergadering zou zijn geweest als secretaris/directeur van 

Omgevingsdienst IJmond. 

Ingekomen stukken:  

- Brief college van GS van provincie Noord-Holland 

De heer Wijkhuisen deelt mede enigszins onrustig te worden van de brief van GS. De heer Hegger 

deelt mede dat er over dit onderwerp – fusie – heftige discussies zijn geweest en dit alleen weer 

ter tafel zou kunnen komen, wanneer de situatie ten gunste van de ODIJ deelnemende gemeenten 

zou veranderen en hier geenszins sprake van is.  

De opdracht die provincie Noord-Holland meegeeft aan de nieuwe directeur, wordt als zodanig door 

de vergadering niet ondersteund en kan alleen vanuit het Dagelijks Bestuur komen.  
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De heer Dinjens deelt mede dat het DB de provinciale stellingname niet ondersteunt en hij om die 

reden terughoudend hierin is. De heer Berkhout concludeert dat: 

- De gedeputeerde niet aanwezig is voor een toelichting; 

- De gedeputeerde niet kan reflecteren op de in 2019 gemaakte afspraken; 

- Er geen reden is om het agendapunt opnieuw te agenderen voor een volgende 

vergadering; 

- De afspraken uit 2019 ongewijzigd gehandhaafd blijven omdat er in de situatie niets ten 

gunste van de ODIJ deelnemende gemeenten veranderd is; 

- Het onderwerp alleen opnieuw ter sprake komt op initiatief van de gedeputeerde zelf. 

                                           

 02.       Notulen AB vergadering 08 maart 2023  

Mevrouw Van de Weijenberg heeft een opmerking over de bodemgelden, die één op één overgaan 

naar de gemeenten. De ODIJ controller antwoordt dat toentertijd nog onduidelijkheid bestond. Een 

deel van de bodemgelden blijft gefinancierd voor het overgangsrecht. Mevrouw Van de Weijenberg 

informeert of provincie Noord-Holland gemeenten gaat financieren voor de middelen die vanuit het 

Rijk overkomen? Inmiddels is er nu meer informatie beschikbaar. De heer Olthof heeft in de AB 

vergadering van 28 maart jl. een verspreking gemaakt, waarvan hijzelf (in zijn schriftelijke reactie) 

aangeeft, deze niet gemaakt te hebben: “De gelden vanuit het Rijk gaan één op één over naar de 

gemeenten”. Deze verspreking is door de gedeputeerde abusievelijk gemaakt. Er is geen aanleiding 

om aan te nemen dat de provincie overweegt of zij gemeenten financieel kan ondersteunen bij de 

overdracht van de bodemtaak. De Rijksbijdrage die tot en met 2030 wordt gecontinueerd aan 

provincie Noord-Holland, heeft de provincie volledig nodig voor de uitvoering van de taken die 

onder het overgangsrecht bij provincie Noord-Holland blijven. Het Rijk, VNG, IPO en UvW maakten 

eind 2022 bestuurlijke afspraken over de financiering van de bodemtaken onder de Omgevingswet. 

Deze afspraken zijn gepresenteerd en toegelicht tijdens het bestuurlijke bodemberaad in 2022 en 

brengen gemeenten echter het minst gunstige scenario; voor wat betreft de apparaats- en 

beleidskosten zijn voor de gemeenten geen middelen beschikbaar. Het gaat in de praktijk om de 

capaciteit en kennis bij de ODIJ. Het Rijk stelt wel middelen beschikbaar voor de afronding van 

spoedsaneringen, de buitenproportionele opgave, kennisontwikkeling en een kwaliteitsimpuls voor 

de uitvoering. Mevrouw Dral deelt mede dat het voor gemeente Oostzaan om 52% van de kosten 

gaat en dit zwaar op de begroting drukt. Het zijn wettelijke taken die gemeenten dienen uit te 

voeren. De heer Berkhout deelt mede dat er hiermee een duidelijk signaal is afgegeven en doet het 

voorstel hier later in de vergadering nog even op terug te komen.  Besluit: De notulen van de AB 

vergadering van 28 maart 2023 worden ongewijzigd door de vergadering vastgesteld. 

 

03.         Jaarstukken 2022 en accountantsverslag       (Besluit 2023-00) 

De ODIJ controller deelt mede dat het meerjaren-onderhoudsplan voor het kantoorpand (€ 57.000) 

een klein bedrag is en het aan de vergadering van het Algemeen Bestuur is om te bepalen welke 

bestemming hieraan te geven. Het Dagelijks Bestuur heeft in haar vergadering van 29 maart jl.  

aangegeven het bedrag te retourneren aan de gemeenten. Mevrouw Dral spreekt haar 

complimenten uit over de stukken. Mevrouw Van Boeijen doet de aanbeveling voor volgend jaar 
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‘ondermijning’ mee te nemen hierin, om het geheel wat meer kleur te geven. Deze suggestie wordt 

meegenomen. Actiepunt: ODIJmond. 

De heer Olthof heeft in zijn schriftelijke reactie aangegeven akkoord te gaan met het besluit. De 

Jaarrekening 2022 gaat ter informatie naar Provinciale Staten, tezamen met de begroting 2024 en 

de 1e Begrotingswijziging 2023. 

Besluit 2023-004: De vergadering van het Algemeen Bestuur stelt de jaarstukken en het 

accountantsverslag 2022 vast; de resultaatbestemming ui het project Interreg 2 Seas project PECS 

te bestemmen voor het verder verduurzamen van de detailhandel, horeca en bedrijventerreinen; 

de overige resultaatbestemming uit te keren aan de deelnemers zoals bepaald in de GR ODIJmond. 

 

04.        Jaarverslag 2022 

De heer Olthof geeft in zijn schriftelijke reactie aan akkoord te gaan met het besluit en spreekt zijn 

complimenten uit over de ontwikkeling en implementatie van nieuwe technologie en methodiek, 

zoals bijvoorbeeld de inzet van drones bij milieucontroles.  Besluit 2023-006: Het Jaarverslag 

2022 ODIJmond wordt door de vergadering vastgesteld. 

 

05.    Presentatie drones 

De ODIJ controller deelt mede dat de aanschaf, opleiding e.d. zich binnen een jaar reeds hebben 

terugverdiend. 

 

06.         Rondvraag en Sluiting   

Aspect bodemtaken. De heer Hegger zou de informatie graag up-to-date willen hebben. Mevrouw 

Dral deelt mede dat het helder is dat gemeenten er met de komst van de Omgevingswet er wettelijke 

taken bijkrijgen en hier vanuit de provincie en Rijk voor gemeenten geen geld tegenover staat en 

doet de aanbeveling hierover namens de deelnemende gemeenten een brief uit te laten gaan.  

Met de indertijd gemaakte afspraken door het Rijk, VNG, IPO na jaren van overleg over de bodem en 

ondergrond voor de periode 2023-2030 komen er voor gemeenten geen middelen beschikbaar. Ook 

zou er een monitoringswerkgroep worden opgericht. Minister Harbers heeft in de beslisnota bij de 

kamerbrief wel de zorgen van de gemeenten over het adequaat uitvoeren van de bodemtaken en de 

financiering ervan gedeeld.   

De heer Berkhout deelt mede dat het DB dit gaat oppakken als het gaat om het opstellen van een 

conceptbrief, waarin een bestuurlijk standpunt wordt ingenomen en hiermee niet te wachten tot het 

AB van 19 juli. De brief gaat d.m.v. een schriftelijke ronde naar het AB en wordt voor het DB van 7 

juni aanstaande geagendeerd. Mevrouw Dral dient via het VNG congresspoor een motie namens alle 

deelnemende gemeenten in: “financiering bodemtaken”. De ALV VNG vindt op 14 juni plaats. 

De heer Wijkhuisen spreekt zijn complimenten en woorden van dank uit naar de ODIJ organisatie en 

haar directeur. Als portefeuillehouder van gemeente Bloemendaal wordt hij altijd fantastisch 

bediend en de ODIJ is daarmee een voorbeeld voor andere gemeenschappelijke regelingen. 

De voorzitter sluit de vergadering en dankt de aanwezigen voor hun inbreng. 

Aldus vastgesteld in de vergadering van het Algemeen Bestuur van 19 juli 2023, namens, 
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de voorzitter,        de secretaris/ directeur, 

 

 

B. van de Berg        OD IJmond 

 

  

 


